
 

 

Emlékeztető 

a BME Építészmérnöki Kar Hallgatói Képviselet 

2017. 10. 02. 20:00-kor tartott rendes üléséről 

Jelen van (késett kimentéssel): Bielik Judit, Bönde Tamás, Dóka Antal, Filep Richárd, 

Horváth Bálint, Komonyi Dániel, Kulcsár Eszter, László Péter, Patai Boglárka, Pénzes Laura, 

Purev-Ochir Ori-Ujin, Suhajda Richárd, Török Lili, Vidák Miklós 

Kimentéssel hiányzik: - 

Vendég: Böröndy Júlia, Czékus Fülöp, Szabó Dániel, Varga Sarolta, Vereczky Áron 

A Hallgatói Képviselet jelenlevő tagjai nyilatkoznak, hogy képviselői és tisztségviselői 

mandátumuk érvényes, kizáró ok az ülés időpontjában nem áll fent. 

1. Elnöki beszámoló 

1.1. Horváth Bálint ismertette a Hallgatói Képviselet irodahasználatirendjét. 

1.2. Horváth Bálint beszámolt, hogy 09. 27-én (szerdán) Kari Oktatási Bizottságon vett 

részt, melynek témái a diplomaszabályzat-módosítások voltak. 

1.3. Horváth Bálint beszámolt, hogy 09. 28-án (csütörtökön) Kari Tanács volt, melynek 

főbb napirendi pontjai a diplomaszabályzat-módosítások voltak. 

1.4. Horváth Bálint elmondta, hogy 10. 02-án (hétfőn) Dékáni Tanácson vett részt, 

melynek témái az osztatlan képzés diplomaszabályzat-módosítása, valamint a kari 

oktatókértékelésével kapcsolatos Grade-rendszer voltak. 

1.5. Horváth Bálint elmondta, hogy az elkövetkező időszakban a 2017/18-as tanév őszi 

félévére vonatkozó Önköltség/költségtérítés csökkentés kérvények bírálatával fog 

foglalkozni. 

1.6. Kulcsár Eszter és Purev-Ochir Ori-Ujin nyilatkoztak, hogy lemondanak a Rendezvény 

Csoport tagságukról, mivel az összeférhetetlen a hallgatói képviseleti mandátummal, 

amelyet tisztázni kell valamely mandátumról való lemondással. 

2. EHK beszámoló 

2.1. Suhajda Richárd elmondta, hogy bemutatkozott a Vegyészmérnöki és Biomérnöki Kar 

Hallgatói Képviseletének új elnöke, Zeller Bálint. 

2.2. Suhajda Richárd tájékoztatott a Műegyetemi Állásbörze alatti előadásokról való 

felmentéssel kapcsolatos tudnivalókról. 

2.3. Suhajda Richárd beszámolt, hogy megbeszélésen vett részt, melynek témái a 
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Gazdálkodási Rend, valamint a Műegyetemi Hallgatói Kft. 2017. évi első féléves 

teljesítménye voltak. 

2.4. Suhajda Richárd tájékoztatott, hogy Józsa János részt fog venni az Egyetemi 

Hallgatói Képviselet ülésén, amely során megbeszélést tartanak a Rektori pályázattal 

kapcsolatban. 

2.5. Suhajda Richárd tájékoztatott a Kancellária, valamint a Műegyetemi Hallgatói Kft. 

megbeszéléséről, melynek témája a kollégiumi internetszolgáltatások 

eszközfejlesztése volt. 

2.6. Suhajda Richárd tájékoztatott, hogy kihirdetésre került a 2017/18-as tanév őszi 

félévére vonatkozó Tudományos Diákköri Konferencia ösztöndíj pályázat.  

2.7. Suhajda Richárd elmondta, hogy az Egyetemi Hallgatói Képviselet egyhangúlag 

elfogadta az Építészmérnöki Kar, valamint a Gépészmérnöki Kar Hallgatói 

Önkormányzatainak Szervezeti és Működési Szabályzat módosítását. 

2.8. Suhajda Richárd tájékoztatott, hogy kiírásra került a 2017/18-as tanév őszi félévére 

vonatkozó Sportpálya támogatás pályázat. 

2.9. Suhajda Richárd emlékeztetett, hogy az Oktatás Hallgatói Véleményezéséhez 

kapcsolódó kari PR tevékenységek beszámolási határideje 10. 04-e (szerda). 

2.10. Suhajda Richárd tájékoztatott, hogy megbeszélésen fog részt venni Barta-Eke Gyula 

kancellárral, melynek témája a campus fejlesztése lesz. 

2.11. Vidák Miklós beszámolt, hogy Vezetői Értekezleten vett részt, melynek témái a 

Stipendium Hungaricum támogatásokkal kapcsolatos problémák, az Új Nemzeti 

Kiválósági Program, valamint a kutatási támogatások változásai voltak. 

3. Oktatási beszámoló 

3.1. Filep Richárd beszámolt, hogy megbeszélésen vett részt Lepel Adriennel és Gulyás 

Eszterrel, melynek témája a módosított diplomaszabályzatok kari kommunikációja 

volt. 

3.2. Filep Richárd elmondta, hogy kari szintű megbeszélésen vett részt, melynek témája a 

2017-es Nyílt Nap volt. 

3.3. Filep Richárd tájékoztatott, hogy 09. 27-én (szerdán) Külső Oktatási Bizottságon vett 

részt Gulyás Eszterrel, melynek témája az Oktatás Hallgatói Véleményezése kérdőív 

volt. 

3.4. Filep Richárd tájékoztatott, hogy 10. 03-án (kedden) Belső Oktatási Bizottságot fog 

tartani, melynek témája a diplomaszabályzat-módosításokkal kapcsolatos 

kommunikáció lesz. 

4. Juttatási beszámoló 
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4.1. Török Lili elmondta, hogy 09. 27-én (szerdán) megbeszélésen vett részt Vermes 

Boldizsárral, melynek témája a 2017/18-as tanév őszi félévére vonatkozó Tanulmányi 

ösztöndíj pályázat volt. 

4.2. Török Lili beszámolt, hogy Külső Szociális Bizottságon vett részt, melynek témái a 

Rendszeres szociális ösztöndíj pályázattal kapcsolatos felszólalások, valamint a 

Rendkívüli szociális ösztöndíj pályázatok voltak. 

4.3. Horváth Bálint előterjesztette a 2017/18-as tanév őszi féléves Hallgatók az oktatásért 

ösztöndíj pályázat eredményét, amelyet a Képviselet 14 igen, 0 nem és 0 tartózkodás 

mellett elfogadott. 

4.4. Horváth Bálint előterjesztette a 2017/18-as tanév őszi féléves Kari BME ösztöndíj 

pályázat eredményét, amelyet a Képviselet 14 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett 

elfogadott. 

4.5. Horváth Bálint előterjesztette a 2017/18-as tanév őszi féléves Közösségi ösztöndíj 

pályázat második fordulós bírálásának eredményét, amelyet a Képviselet 14 igen, 0 

nem és 0 tartózkodás mellett elfogadott.  

4.6. Horváth Bálint előterjesztette a 2017/18-as tanév őszi féléves Rendezvényszervezői 

ösztöndíj pályázat második fordulós bírálásának eredményét, amelyet a Képviselet 14 

igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett elfogadott.  

5. Gazdasági beszámoló 

5.1. Pénzes Laura elmondta, hogy múlt héten megbeszélésen vett részt Orbán Balázzsal, 

amelynek témája a 2017-es Építész Szakmai Napok költségvetése volt. 

5.2. Pénzes Laura előterjesztette a 2017-es Építész Szakmai Napok költségvetését, amelyet 

a Képviselet 14 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett elfogadott. 

5.3. Pénzes Laura tájékoztatott, hogy az elmúlt időszakban a 2017-es Építész Szakmai 

Napok támogatóinak szánt meghívók elkészítésével foglalkozott. 

6. Kollégiumi beszámoló 

6.1. Bielik Judit elmondta, hogy az elmúlt időszakban a szabad kollégiumi férőhelyek 

feltöltésével foglalkozott. 

6.2. Bielik Judit tájékoztatott, hogy az elmúlt időszakban a vonalhúzó rendszer 

tesztelésével foglalkozott Vass Bence közreműködésével. 

7. Közéleti beszámoló 

7.1. Dóka Antal tájékoztatott, hogy a jövő héten Rendezvény Csoport gyűlést fog tartani. 

7.2. Dóka Antal tájékoztatott, hogy megbeszélésen vett részt Németh Péterrel, melynek 

témája a 2017-es Építész Gólyabál szervezése volt. 
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7.3. Dóka Antal tájékoztatott a 2017-es Építész Gólyabál táncoktatásaira való 

jelentkezéssel kapcsolatos tudnivalókról. 

8. Senior Kör vezető beszámoló 

8.1. László Péter elmondta, hogy 09. 27-én Senior Kör gyűlést tartott. 

8.2. László Péter tájékoztatott, hogy az elkövetkező időszakban a 2017-es Építész 

Gólyatábor-Gólyahét kiértékelő kérdőívvel fog foglalkozni. 

8.3. László Péter beszámolt, hogy az elmúlt időszakban az elsőéves hallgatóknak tartott ZH 

előkészítőkkel foglalkozott Jovan Endre közreműködésével. 

9. Gólyatanács beszámoló 

9.1. Komonyi Dániel tájékoztatott, hogy 10. 11-én (szerdán) Gólyatanács ülést fog tartani. 

9.2. Komonyi Dániel tájékoztatott, hogy 10. 06-án (pénteken) Utánpótlás Bizottságot fog 

tartani, melynek témája a 2017/18-as tanév őszi félévében tartott Gólyatanács ülések, 

valamint események ütemezése lesz.  

10. Hallgató Csoport felelős beszámoló 

10.1. Bönde Tamás tájékoztatott, hogy megbeszélésen fog részt venni az Öntevékeny köri 

börzével kapcsolatos PR tevékenységekkel kapcsolatban. 

10.2. Patai Boglárka tájékoztatott, hogy az elmúlt időszakban a Képkocka, valamint a Kvint 

Kör Szervezeti és Működési Szabályzatával foglalkozott. 

11. Kommunikációs beszámoló 

11.1. Komonyi Dániel tájékoztatott, hogy az elkövetkező időszakban a referensi 

feladatleírásokkal fog foglalkozni. 

12. Egyéb 

12.1. Horváth Bálint tájékoztatott a 2019-es Solar Decathlon pályázattal kapcsolatos 

hallgatói megkeresésről.  

12.2. Komonyi Dániel tájékoztatott, hogy a következő rendes ülés a Bercsényi 28-30 

Kollégium Nagytársalgó termében lesz megtartva. 

12.3. Komonyi Dániel tájékoztatott, hogy a 2017/18-as ciklus képviselőinek fotózása a 

következő rendes ülés előtt, 18:00-tól kerül megrendezésre. 

A következő rendes ülés időpontja 2017. 10. 09. (hétfő) 19:00, helye: Bercsényi 28-30 

Kollégium Nagytársalgó terme. 

Budapest, 2017. 10. 02. 
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 Emlékeztetővezető: Ülésvezető: 

 Filep Richárd Horváth Bálint 

 Elnök 

 

Hat. Szám Előterjesztés Eredmény 

100./2017. 

2017/18-as tanév őszi féléves 

Hallgatók az oktatásért pályázat 

eredménye 

14 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

101./2017. 

2017/18-as tanév őszi féléves 

Kari BME ösztöndíj pályázat 

eredménye 

14 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

102./2017. 

2017/18-as tanév őszi féléves 

Közösségi ösztöndíj pályázat 2. 

fordulós bírálásának eredménye 

14 igen 0 nem  0 tartózkodás elfogadva 

103./2017. 

2017/18-es tanév őszi féléves 

Rendezvényszervezői ösztöndíj 

pályázat 2. fordulós bírálásának 

eredménye 

14 igen 0 nem 0 tartózkodás  elfogadva 

104./2017. 
2017-es Építész Szakmai Napok 

költségvetése 
14 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 
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